
 

Jaarverslag 2022 - 2023. 
 
Grou, oktober 2023. 
 
Verleden jaar vroor het de hele winter veel te weinig en kon de baan bij lange na niet open. Dit 
jaar hadden we wat meer geluk en kon de baan een dag of vier open.    
 
December begon meteen veelbelovend. Vanaf 8 december was het elke nacht fris met 
temperaturen net onder het vriespunt. Op maandag 12 december was de baan, dankzij het 
rustige weer, al zo goed als dicht.  
 
Er volgde een nacht met bijna 10 graden vorst! Het ijs groeide aan tot 4 cm. We besloten 
verdere voorbereidingen in gang te zetten. Hopelijk kunnen we morgen open! 
 
De nacht naar donderdag brengt maar vier graden vorst. De baan is op plekken nog geen 5 cm 
dik. We besluiten open te gaan voor alleen kinderen. Met ook een touw dwars over de baan 
omdat niet de hele baan voldoende vertrouwd is. Niettemin komen er wel rond de 60 kinderen 
naar de baan. De ouders langs de kant klinken zeer tevreden!         
 
Ondanks de maar lichte vorst kan de baan de volgende dag iets verder open. We mogen 
vandaag nog meer jeugd begroeten. De 5 schaatsrekjes die we voor de beginnende kinderen 
hebben aangeschaft worden nu ook op de baan gezet. Er wordt meteen druk gebruik van 
gemaakt.  
 
Op zaterdag 17 december, na wederom amper vorst, is er al gauw veel publiek en besluiten we de 
baan voor iedereen open te stellen. Ook de touw afsluiting halen we weg. Gelukkig houdt de 
baan zich goed.  
 
In de nacht naar zondag vriest het toch weer 6 graden en groeit de baan naar 7 cm dik. Het 
wordt weer flink druk en we draaien met chocolademelk e.d. een mooie omzet.  
 
Dan is het over. In de volgende nacht vriest het niet meer en regent het de volgende dag bij plus 
8 graden. We zijn blij dat we toch een paar mooie ijsdagen mochten beleven. Het publiek kwam 
in groten getale opdagen en toonde zich zeer tevreden.           
 
Halverwege januari vriest het nog een week licht. Met overdag temperaturen boven nul. In 
Winterswijk kan een keer op een ondergelopen skeelerbaan met 1 cm dik ijs nog tot 12 uur ’s 
middags worden geschaatst. En in het zuiden is veel file leed door gladheid. In het weekend van 
20 januari volgt in het zuiden een code oranje voor kans op sneeuw. Terecht zo blijkt want in 
Zuid-Limburg valt inderdaad veel sneeuw. Hier is alles wit door een centimeter korrelsneeuw.       
 
Dit blijkt jammer genoeg de laatste vorst uiting van enige betekenis te zijn deze winter.         
 
In 2021 nam, zoals ongetwijfeld bekend, Jouke Poortman afscheid als bestuurslid. Toen werd 



 

meteen binnen het bestuur en petit comité het initiatief genomen om Jouke voor te dragen 
voor een koninklijke onderscheiding. Symen Reitsma, Klaas de Boer en Arie Gerlofsma hebben in 
2022 veel vergaderd, notulen door gespit, mensen benaderd, aanbevelingsbrieven opgesteld, 
etc. en uiteindelijk een voordracht ingediend. Met ook aanbevelingen van De Krite, FFF en 
Dreamtheater uit Akkrum. Na vele maanden wachten kwam dan eindelijk de bevestiging dat de 
voordracht was gehonoreerd. Door de regelgeving en het protocol op het lintjes vlak duurde het 
helaas tot 2023 voordat de uitreiking kon plaats vinden.      
 
Maar op 26 april j.l. was het dan zover. Met een list werd Jouke naar het Gemeentehuis gelokt 
en daar kreeg hij tot zijn grote verrassing de versierselen opgespeld. Later in de middag volgde 
in de kantine nog een feestelijke bijeenkomst waarin Jouke nog een keer in het zonnetje werd 
gezet.             
 
Onze ijsclub jassen waren eigenlijk al jaren aan vervanging toe. Na een grondig oriëntatie 
traject vonden we een leverancier die een mooi product tegen een aantrekkelijke prijs kon 
leveren. In de afgelopen weken konden we de met opschrift geborduurde jassen ophalen en aan 
de bestuursleden uitreiken. Het zijn mooie, warme en kwalitatief goede jassen geworden. We 
hopen hiermee weer jaren vooruit te kunnen.    
     
Zoals verleden jaar ook al vermeld is al enige tijd, binnen het kader van de Beheerscommissie, 
een onderzoek gaande naar het plaatsen van zonnepanelen op het dak van de kantine. Samen 
met het eventueel plaatsen van zaken als een warmtepomp, airconditioning (voor verwarming) 
of infraroodpanelen. De steeds lagere terug leverprijs en ons laag verbruik, bijna uitsluitend in 
de avonduren, maakt de overwegingen lastig. Hoe kunnen we efficiënt overdag opwekken en pas 
’s avonds verbruiken? We hebben recent thermopane geplaatst en daardoor blijkt het heel vaak 
nog heel behaaglijk te zijn ’s avonds. Per saldo een heel gunstig uitpakkende maatregel zo blijkt. 
Daardoor zijn opties als het aanbrengen van vloerverwarming, het plaatsen van een accu-
pakket of het vervangen van radiatoren eigenlijk niet aan de orde.        
 
Al met al lijkt het vervangen van de huidige warmwaterboiler en de huidige CV ketel door een 
moderne traditionele CV ketel, samen met de reeds geplaatste closed-in warm water boiler, de 
meest efficiënte oplossing. We hopen volgend jaar de knoop door te kunnen hakken en uiterlijk in 
2025 tot installatie te komen.       
 
Ook is binnen de Beheerscommissie gesproken over de toestand van het toegangspad naar de 
kantine. Het pad is onderhand zodanig slecht geworden dat voor ongelukken moet worden 
gevreesd. De grastegel strook aan de ijsbaan kant was helemaal overwoekerd en voor 
bevoorradingstransport niet meer toegankelijk. Voor het vervangen/opknappen van de 
betonplaten en het opnieuw leggen van de grastegels links en rechts naast de betondelen is 
eerst offerte gevraagd. Zoals viel te verwachten kost dat vele duizenden euro’s en dat is voor 
de beide ijsclubs en kaatsclub gewoon veel te duur. Ook is er contact geweest met Gemeente 
en BV Sport maar zij konden of wilden ons niet tegemoet komen. Vervolgens hebben we binnen 
de Beheerscommissie concreet plannen gemaakt en is met grote inzet van een aantal 
vrijwilligers van de ijsclubs en Beheerscommissie de bomen en struiken strook ingrijpend 



 

gesnoeid. Otto Nakken kon een mini-kraan regelen en ook Paul Tjepkema met een shovel 
inschakelen. Zo konden met inzet van dezelfde mensen de grastegels worden vrijgemaakt en 
gelicht, een fundering worden aangebracht en de grastegels opnieuw worden gelegd. Nu is het 
pad inclusief grastegels links en rechts weer goed toegankelijk. Al met al een mooi resultaat. 
Hulde voor de mannen die deze klus tot een goed einde hebben gebracht!               
 
Bijzondere dank verdient onze vaste vrijwilliger John van Es. Naast het schoon maken van de 
kantine houdt hij zich ook bezig met maaien en onkruidvrij houden van hekken en grondstroken 
rond de baan.         
 
In de Sportcentrum-zeilrace tijdens de Grouster merke werd onze equipe met Jan v.d Bosch en 
schipper Wieger van Duuren negende. Jentsje Hofstra en Evert Wind van Foar It Jonge Folkje 
werden vierde.    
 
Met deze woorden besluit ik dit jaarverslag, 
 
 
De voorzitter,   De secretaris, 
(Symen Reitsma)   (Arie Gerlofsma) 
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